
1 

 

Protokół Nr XXVII/2016 

z XXVII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 24 listopada 2016 r. w siedzibie Urzędu Miejskiego  w Strykowie  

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad pkt. 1 Otwarcie obrad XXVII  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i 

stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 10.00 otworzył 

XXVII sesję  i po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził, że zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu 

rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Podczas otwarcia XXVII sesji na sali obrad nieobecni radni: Karol Lenart, Andrzej Pożarlik, 

Krzysztof Bandurowicz. 

 

Ad pkt. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Strykowie. 

 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie  Grzegorzowi Kozłowskiemu. 

Na obrady przybyli radni: Andrzej Pożarlik, Krzysztof Bandurowicz. 

 

Ad pkt. 3  Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad XXVII sesji: 

1. Otwarcie obrad XXVII sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków., 

5. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

6. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji rady 

z działalności w okresie między sesjami. 

7. Zatwierdzenie protokołu  Nr XXV/2016  z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

która odbyła się w dniu 23 września 2016 r. 

8. Zatwierdzenie protokołu  Nr XXVI/2016 z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

która odbyła się w dniu 28 października 2016 r. 

9. Podjęcie uchwał: 

a) zmieniającej uchwałę Nr XXVI/207/2016 z dnia 28 października 2016r., 

b) zmieniającej uchwałę Nr XXVII/170/2016 RM w Strykowie z dnia 30 maja 

2016r., 

c)  w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2016 rok, 

d) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej w latach 2016-2025, 

e) w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2017 

rok, 
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f) w sprawie udzielenia w 2017 roku pomocy finansowej na rzecz Powiatu 

Zgierskiego, 

g)  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości położonej w Strykowie, 

h) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości, położonych na terenie miasta 

i gminy Stryków, 

i) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

j) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Klęk obręb Kiełmina, Zelgoszcz i 

Kalinów, 

k) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Zelgoszcz, 

l) w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i placówek 

niepublicznych oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i 

wykorzystania, 

m) w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Stryków z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 

3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2017 rok, 

n) w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Strykowa. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie nad porządkiem obrad: 12 głosów, 0 głosów przeciwnych i 2 głosy 

wstrzymujące się  

Na obrady przybył radny Karol Lenart. 

 

Ad pkt. 4 Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Do pracy w  Komisji Uchwał i Wniosków zgodę wyrazili następujący radni: 

1) Krzysztof Bandurowicz ,  

2) Marek Gierat, 

3) Damian Drzewiecki. 

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w  w/w składzie:  

13 głosów za bez głosów przeciwnych i 2 głosy wstrzymujące się. 

 

Ad. pkt.  5 Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa w swoim sprawozdaniu mówił o: 

 udział w konferencjach m.in. w Łodzi dla firm logistycznych gdzie Gmina Stryków 

otrzymała wyróżnienie,  

 w kategorii Gmina Miejsko-Wiejska Gmina Stryków zajęła 3 miejsce w rankingu 

Zrównoważonego Rozwoju Jednostek Samorządu Terytorialnego 2016. Burmistrz 

Strykowa Andrzej Jankowski odebrał dyplom i gratulacje, 

 w połowie listopada został przekazany radzie projekt budżetu gminy Stryków na 2017 

rok, w pierwszej kolejności znalazły się w nim inwestycje , które są kontynuowane a 

wspólna dyskusja w sprawie przyjęcia budżetu pozwoli na realizację zadań w nim 

ujętych, 
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 Łódzki Wojewódzki Konserwator Zabytków pozytywnie zaopiniował koncepcję 

budowy domu kultury w Strykowie na działce wszystkim znanej, 

 w związku z planowaną budową kompleksu szkolno-sportowego za Hotelem 500, 

Gmina wystąpiła do właściciela działki przyległej z propozycją jej kupienia. Jest 

pozytywna opinia właściciela co do sprzedaży działki.  

 

Ad. pkt.6 Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji 

rady z działalności w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica w swoim sprawozdaniu  

poinformował o udziale w posiedzeniach merytorycznych komisji rady  oraz pracy nad 

przygotowaniem materiałów na bieżącą sesję rady. 

Przewodniczący poinformowała radę o tym , że : 

 wpłynęło pismo od mieszkańców wsi Czaplinek w sprawie toru wyścigowego w 

Kiełminie oraz , że pismo zgodnie z kompetencją  zostało przekazane do Starostwa 

Powiatowego w Zgierzu oraz do Burmistrza Strykowa celem udzielenia informacji 

publicznej wnioskodawcom, 

 z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi wpłynęło w dniu 21 listopada 2016 r. 

zawiadomienie o wszczęciu postępowania  w celu kontroli legalności Uchwały Nr 

XXVI/224/2016 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 28 października 2016 r. w 

sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umów najmu nieruchomości komunalnych. 

 

Radna Anna Ślęzak Przewodnicząca Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego RM w 

Strykowie poinformowała, że Komisja na posiedzeniach w m-cu  listopadzie zapoznała się z 

informacją dotyczącą stanu realizacji inwestycji przyjętych w budżecie na 2016 rok oraz 

opiniowała projekty uchwał. 

Radny Sylwester Kacprzak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM w Strykowie 

poinformował, że Komisja na posiedzeniach w m-cu listopadzie odbyła dwa posiedzenia, na 

których zajmowała się rozpatrzeniem skargi na działalność Burmistrza Strykowa oraz 

przygotowała stanowisko  w tej sprawie. 

Radny Karol Lenart Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury RM w 

Strykowie poinformował, że Komisja na posiedzeniu m-cu listopadzie wysłuchała informacji 

dotyczącej wykonanych inwestycji przez Gminną Spółkę Wodną w ramach dotacji z budżetu 

Gminy. 

 Radny Grzegorz Kozłowski Przewodniczący  Komisji Oświaty i spraw Obywatelskich 

RM w Strykowie poinformował, że Komisja między sesjami odbyła jedno posiedzenie i 

wysłuchała informacji dot.budowy domu kultury w Strykowie oraz budowy kompleksu 

szkolno-sportowego w Strykowie. Komisja wydała opinię do projektów uchwał, które są dziś 

procedowane. 

   

Ad. pkt. 7 Zatwierdzenie protokołu  Nr XXV/2016  z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

która odbyła się w dniu 23 września 2016 r. 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z XXV  sesji podczas obrad XXVII sesji nie zgłoszono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XXV  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący  się  
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Ad. pkt.8 Zatwierdzenie protokołu  Nr XXVI/2016 z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

która odbyła się w dniu 28 października 2016 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z XXVI  sesji podczas obrad XXVII sesji nie zgłoszono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XXVI  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący  się  

Ad. pkt. 9 Podjęcie uchwał: 

a) zmieniającej uchwałę Nr XXVI/207/2016 z dnia 28 października 2016r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2  głosy  wstrzymujące  się  

 

b) zmieniającej uchwałę Nr XXVII/170/2016 RM w Strykowie z dnia 30 maja 2016r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Sylwester Kacprzak poprosił o przedstawienie uzasadnienia do uchwały. 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków wyjaśniła, że projekt uchwały  Nr 

XXII/170/2016, w której zawarto postanowienia o zaciągnięciu zobowiązań 

długoterminowych, konkretyzuje  ostatecznie kwoty zaciągnięcia tych zobowiązań  czyli 

zmniejszamy kredyty długoterminowe o kwotę 435 tys. zł, w związku ze zwrotem 

otrzymanego podatku VAT,  ostatecznym rozliczeniem zadań inwestycyjnych jak również 

przeniesieniem zadania w zakresie budowy stacji wody w Ługach z roku 2016 na rok 2017 w 

kwocie 196 tys. zł. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

c)  w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2016 rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  
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d) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej w latach 2016-2025, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1  głos  wstrzymujący  się  

 

e) w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2017 

rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Sylwester Kacprzak poprosił o przedstawienie uzasadnienia do uchwały. 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków wyjaśniła, że zgodnie z ustawą o 

podatku rolnym, rady gmin zobowiązane są corocznie do ustalenia ceny skupu żyta będącego 

podstawą do naliczenia podatku rolnego. Zgodnie z propozycją zawartą  w  § 1 proponujemy 

obniżyć cenę skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2017 rok, ogłoszoną 

w Komunikacie Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 18 października 2016 r. 

obliczonej według średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów poprzedzających kwartał 

poprzedzający rok podatkowy 2017  (M.P. z 2016 r. poz. 993) z kwoty 52,44 zł do kwoty 

32,00 zł za 1 dt. Zaproponowana stawka stanowi ustaloną cenę na rok bieżący czyli pozostaje 

na tym samym poziomie. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1  głos  wstrzymujący  się  

 

f) w sprawie udzielenia w 2017 roku pomocy finansowej na rzecz Powiatu 

Zgierskiego, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

g)  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości położonej w Strykowie, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  
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h) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości, położonych na terenie miasta 

i gminy Stryków, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

i) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

j) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Klęk obręb Kiełmina, Zelgoszcz i 

Kalinów, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

k) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Zelgoszcz, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Bogdan Walczak pytał czy  to jest nazwa ulicy czy drogi? 

Przewodniczący rady wyjaśnił, że na wcześniejszych sesjach były już podejmowane takie 

uchwały odnośnie nadania nazwy ulicy-drodze np. w Tymiance czy w Ługach. Jest to 

analogiczna sytuacja. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

l) w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i placówek 

niepublicznych oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i 

wykorzystania, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
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Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków wniosła autopoprawkę do projektu uchwały 

polegającą na zastąpieniu w § 3 ust.5 wers trzeci wyrazu ,, wczesnych ʼʼ  wyrazem                 

,, wczesnym ʼʼ. 

Głosowanie nad przyjęciem autopoprawki:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z autopoprawką :  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

m) w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Stryków z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 

3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2017 rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pan Radosław Zaborowski Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i Społecznych w 

UM w Strykowie wnioskował o wprowadzenie autopoprawki w podstawie prawnej niniejszej 

uchwały , w związku z ogłoszeniem tekstu jednolitego ustawy  o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie ( było: Dz. U. 2016 r., poz. 239 ; po zmianie : Dz. U. 2016 r., 

poz. 1817 ). 

Głosowanie nad przyjęciem autopoprawki:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z autopoprawką :  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

n) w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Strykowa 

Radny Sylwester Kacprzak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Strykowie poinformował, że po obradach Komisji Rewizyjnej , na których rozpatrywana była 

skarga oraz zostało przygotowane po zbadaniu skargi przez Komisję Rewizyjną stanowisko, 

wpłynęły jeszcze dwa pisma, którymi Komisja Rewizyjna zajęła się na swoim posiedzeniu 

przed obradami rady. Rozpatrzenie dwóch pism nie miało wpływu na wcześniejsze 

stanowisko zajęte przez Komisje Rewizyjną. 

Komisja wniosła  autopoprawkę do  uzasadnienia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Burmistrza Strykowa. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał uzasadnienie z wniesionymi poprawkami. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał jak to się stało, że w piśmie z dnia 15 listopada  

skarżący mówi, że zawiadomienie o posiedzeniu Komisji Rewizyjnej otrzymał w dniu 14 

listopada czyli w dniu odbywania posiedzenia Komisji? 

Przewodniczący rady  odpowiedział, że skarżący zgodnie z przepisami otrzymał 

zawiadomienie o posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, na której rozpatrywana będzie jego skarga. 
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W dniu 7 listopada zawiadomienie zostało wysłane listem z adnotacją ,, priorytetʼʼ. Żadne 

terminy nie zostały przekroczone. 

Radny Krzysztof Bandurowicz powiedział, że według niego za późno zostało wysłane 

zawiadomienie. 

Sylwester Kacprzak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej mówił, że o tym, że informacja 

o rozpatrzeniu skargi była podana na wcześniejszej sesji, po drugie porządek posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej był podany do publicznej wiadomości za pośrednictwem BIP Urzędu 

oraz na tablicach ogłoszeń. Również do publicznej wiadomości został przekazany porządek 

posiedzenia dzisiejszej sesji rady wraz z projektami uchwał, a skarżącego ani jego 

przedstawiciela nie ma na obradach. 

Radny Łukasz Orłowski mówił, że radni byli w terenie , o którym pisze skarżący i 

jakakolwiek dyskusja aby zadowolić skarżącego  nic nie da. Argumentacja skarżącego, że 

poprawi to bezpieczeństwo jest niezasadna ponieważ 10 metrów dalej jest zamontowana na 

słupie lampa oświetleniowa. Zbyt późne doręczenie zawiadomienie skarżącemu jest chyba 

winą poczty skoro priorytet ,, szedł ʼʼ 7 dni. 

Radny Andrzej Janeczko pytał czy złożone późniejsze przez skarżącego pisma były też 

rozpatrywane? 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odpowiedział, że były rozpatrzone dziś przed sesją na 

posiedzeniu Komisji Rewizyjnej. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że jemu wydaje się , że ostatnie uzasadnienie skarżącego 

idzie we właściwym kierunku, bo może zdarzyć się tak, że za miesiąc powstanie tam przejście 

dla pieszych i wtedy dowieszenie lampy będzie miało sens. W tej chwili nie ma potrzeby 

montowania dodatkowego oświetlenia. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z uzasadnieniem :  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

Ad. pkt. 10 Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Andrzej Pożarlik  pytał kto zajmuje się uprzątaniem dróg w przypadku kolizji na 

naszych drogach ? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że to zarządcę drogi 

obowiązuje uprzątnięcie drogi po kolizji. Należy więc zawiadamiać zarządcę drogi , że miała 

miejsce kolizja czy wypadek drogowy i konieczne jest uprzątnięcie drogi. 

Radny Bogdan Walczak pytał o następujące sprawy: 

 w związku z przyjętym przez radę wnioskiem , kiedy zaplanowany jest wyjazd do 

Warszawy ponieważ sytuacja przy 14 staje się niebezpieczna, ze względu na panujące 

warunki drogowe? 

 którędy będzie poprowadzony objazd dla samochodów jeżeli na moście w Strykowie 

wydarzy się wypadek i droga będzie nieprzejezdna? Przez Ozorków , przez Brzeziny? 

Przewodniczący rady  odpowiedział, że wyjazd do Warszawy będzie miał rację bytu, ale 

podstawą jest przyjęcie  planu zagospodarowania dla Strykowa części wschodniej od drogi Nr 

14 do autostrady. Poza tym na sesję był zaproszony mini minister infrastruktury – bez 

odzewu.  

Pan Andrzej Jankowski odpowiedział, że kwestia objazdu była już wyjaśniana na sesji na 

wniosek Pana sołtysa z Kalinowa. Policja tak organizuje objazdy aby parametry drogi 

odpowiadały tonażowi samochodów, które mogą jechać po takich drogach. To policja jest 

zobowiązana do organizowania objazdów. 
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Radny Łukasz Orłowski mówił, że problem drogi Nr 14 to nie tylko obwodnica Strykowa. 

Radnych i mieszkańców Dobrej interesuje przebudowa skrzyżowania w Dobrej. Może 

zasadne byłoby wysłanie jeszcze raz zaproszenia do Komisji Infrastruktury. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że nie zgadza się z wypowiedzią Przewodniczącego rady , 

że wyjazd do Warszawy uzależniony jest od przyjęcia zmian w planie zagospodarowania 

przestrzennego. W chwili obecnej parking przy zalewie wykorzystywany jest przez 

samochody ciężarowe z całej Europy. Dalej na drodze 14 ustawione zostały słupki, które 

uniemożliwiają parkowanie samochodów ciężarowych. Przy wiadukcie co prawda jest 

parking ale dla samochodów przewożących materiały niebezpieczne. Mając na uwadze ruch 

przez Stryków jest to szersze zaniedbanie niż tylko obwodnica Strykowa. Nawet jak 

powstanie obwodnica, to z Koźla czy z Głowna też ktoś musi dojechać do Strykowa. 

Radny zwrócił się do Przewodniczącego rady o nawiązanie kontaktu z ministerstwem i 

ponowienie wystąpienia, oraz domaganie się aby ktoś z ministerstwa przyjechał do Strykowa. 

Radny mówił o tym, że Komisariat Policji w Strykowie  funkcjonuje jako jedyny w powiecie 

gdzie nie przywrócono dyżurów, a argumenty celem przywrócenia Komisariatu do 

poprzedniej formy funkcjonowania są niepodważalne- dużo obcokrajowców, duży ruch 

samochodów, a na Komisji Oświaty Pan Komendant zwraca się do rady o zakup samochodu 

czy dofinansowanie dyżurów ponadnormatywnych. 

Dzięki Panu Wiesławowi Tomczykowi na rogu ul. Targowej- Cmentarnej zostały 

zainstalowane słupki, żeby nie parkować w tym miejscu. Okazuje się jednak, że samochody 

dziś rano tam stoją. Powiadomiłem o tym policję a oni zastanawiają się co mają zrobić.  

Targowisko miejskie w Strykowie –podjęliśmy uchwałę, że po jednej stronie może być 

prowadzony handel z ręki. Radny pytał po co jest tam Pan z gospodarki komunalnej?  Po to 

żeby tylko zbierał opłaty? 

Przewodniczący rady mówił, że po nowym roku ponowi zaproszenie na sesję do ministra 

odnośnie dróg krajowych. Zaproszenie takie wystosujemy też do Komendanta 

Wojewódzkiego Policji. 

Pan Andrzej Jankowski mówił, że odnośnie dyscypliny na targowisku będzie rozmawiał z 

zarządzającym targowiskiem aby uczulił go na dyscyplinowanie handlujących. 

Radny Andrzej Janeczko pytał czy zostało wystosowane pismo do ministra w sprawie 

wyjazdu? 

Przewodniczący rady mówił, że wniosek był o zorganizowanie wyjazdu a nie wystąpienie z 

pismem. Nie mamy przełożenia aby dyscyplinować posłów. 

Radny Łukasz Orłowski pytał czy coś się dzieje odnośnie przeorganizowania miejsc 

parkingowych na Pl. Łukasińskiego o czym wcześniej toczyły się rozmowy? 

Pan Andrzej Jankowski odpowiedział, że jest pozytywna opinia Konserwatora Zabytków w 

sprawie budowy domu kultury w Strykowie i sprawa parkingu będzie rozpatrywana 

kompleksowo w realizacji tego zadania. 

 

Ad. pkt. 11 Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Pani Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica zwróciła się z prośbą o utwardzenie parkingu 

nad zalewem ( części nieutwardzonej), z którego korzystają przyjeżdżający do kościoła a 

parking w takim stanie nie jest wizytówką Strykowa. 

Pan Andrzej Jankowski odpowiedział, że parking rzeczywiście nie jest wizytówką 

Strykowa,  natomiast zastanowimy się jak zmodernizować już utwardzony parking i ten, który 

nie jest jeszcze utwardzony. 

Radny Bogdan Walczak złożył wniosek do KUiW : zainstalować dodatkowe oświetlenie na 

skrzyżowaniu ul. Dojazdowej i Targowej w ten sposób aby na pierwszym słupie w ul. 

Dojazdowej zainstalować drugą lampę skierowaną na utworzone nowe przejście dla pieszych. 
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Pan Damian Perek sołtys wsi Smolice: 

 podziękował za wyrównanie drogi do tzw. lisów. Już po wyrównaniu drogi wjechał 

tam jednak ciężki samochód pozostawiając koleiny. Pan Perek prosił o wyrównanie 

tych kolein, 

 wystąpić do generalnej dyrekcji dróg aby dobrze oznakowała zjazd z autostrady, 

ponieważ tiry w dalszym ciągu błądzą aby dojechać do magazynów  przez co 

wjeżdżają do Smolic, nie mogą zawrócić , a przy tym  niszczą drogę i chodnik. 

Pan Witold Śliwkiewicz sołtys wsi Bratoszewice podziękował panu Burmistrzowi za 

ustawienie wiaty przystankowej w Bratoszewicach.  

Pan sołtys odniósł się w swojej wypowiedzi do sprawy  ustawienia lampy przy posesji, o 

której mowa jest w skardze i mówił, że odpowiedź Pani Popczyńskiej poparta jest przepisami 

ustawy , więc nie można dać się zwariować. Dla komisji rady są ważniejsze sprawy.  

Pan Andrzej Jankowski odnośnie oświetlenia ulicznego mówił, że gmina będzie zawierała 

nową umowę z zakładem energetycznym na konserwację oświetlenia dróg i ulic. W związku 

z tym do połowy stycznia Burmistrz prosi o zgłaszanie uzasadnionych potrzeb doinstalowania 

lamp oświetleniowych aby można było zawrzeć to w nowej umowie na kolejne miesiące 

czynienia tej usługi. Sukcesywnie będzie to w ramach tej usługi instalowane. 

W związku z wypowiedzią Pana Burmistrza Przewodniczący rady zwrócił się z zapytaniem 

do radnego Walczaka czy pozostawia wniosek czy go wycofuje? 

Radny Bogdan Walczak wycofał wniosek o doinstalowanie lampy na skrzyżowaniu ul. 

Dojazdowej i Targowej. 

Radny Krzysztof Bandurowicz zwrócił się z wnioskiem o zainstalowanie znaku drogowego   

,, ślepa uliczka ʼʼ na drodze na Lipę. Samochody ciężarowe, które przyjeżdżają z dostawami 

do firmy Excellence  jadą dalej drogą i nie mają możliwości zawrócenia. 

Radny Łukasz Orłowski pytał Burmistrza czy byłaby możliwość aby Biuro promocji 

zorientowało się o możliwość  napisania  wniosku o wymianę lamp na te najbardziej 

energooszczędne lub ledowe na terenie całej gminy, z dopłatą z Wojewódzkiego Funduszu co 

dałoby dodatkowe oszczędności dla Gminy. 

Pan Andrzej Jankowski odpowiedział, że nowe inwestycje oświetleniowe, które budujemy 

są już budowane jako energooszczędne , natomiast rozważymy te możliwość w ramach 

konserwacji, z poszukiwaniem źródła dofinansowania. 

Radny Andrzej Janeczko pytał Pana Burmistrza czy w związku z budową nowej stacji 

uzdatniania wody w Ługach jest możliwość zainstalowania chociaż jednego hydrantu 

naziemnego co ułatwi czerpanie wody np. podczas pożaru? 

Pan Andrzej Jankowski odpowiedział, że strażacy już wiele razy otrzymywali wykaz i 

instrukcję jak korzystać z hydrantów podziemnych. Odchodzimy już od instalowania 

hydrantów naziemnych w chodnikach czy w gruncie bo stwarza to niebezpieczeństwo ich 

uszkodzenia podczas np. odśnieżania. Zdarzają się też kradzieże wody z takich hydrantów o 

czym najlepiej wie Zakład Gospodarki Komunalnej. 

Radny Krzysztof Bandurowicz zwrócił się z prośbą o ile będzie taka możliwość- 

dowiezienia kruszywa na krótką drogę w Osse prowadzącą do zamieszkałej posesji. 

Radny Łukasz Orłowski pytał czy w związku z przebudową spływu, odprowadzenia  wody 

na ul. Targowej, jest jakaś koncepcja odprowadzenia wody z terenu OSP i PSP w Strykowie 

do studzienki burzowej na ul. Targową? 

Pan Andrzej Jankowski odpowiedział, że udzieli informacji radnemu Orłowskiemu po 

rozeznaniu sprawy. 

Radny Dariusz Dziewulski pytał czy na dzień dzisiejszy w związku z informacją o 

likwidacji gimnazjów, klasy szóste będą automatycznie przechodziły do szkoły na ul. 

Targowej? 
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Pan Andrzej Jankowski odpowiedział, że pierwsze spotkanie nt. zmian w oświacie odbędzie 

się na początku grudnia w Kuratorium Oświaty  w Łodzi. Po tym spotkaniu przekażemy 

informację w jaki sposób dostosować sieć naszych  szkół do zmian, które nas czekają. 

Przewodniczący rady Paweł Kasica pytał kiedy będzie włączone oświetlenie przy drodze w 

Zelgoszczy? 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że nie potrafi podać terminu.  

Radny Jarosław Włodarczyk wnioskował o budowę oświetlenia ulicznego pomiędzy 

sołectwami Nowostawy Górne a Kalinowem. 

Przewodniczący rady Paweł Kasica odpowiedział radnemu Włodarczykowi, że był czas 

składania wniosków do budżetu gminy na 2017. 

Radna Anna Ślęzak mówiła , że teren do doświetlenia leży w jej okręgu wyborczym, 

wniosek w tej sprawie był składany od kilku lat ,a ostatni wniosek złożony został przez 

sołectwo we wrześniu 2016 r. 

 

Ad. pkt. 12 Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Radny Krzysztof Bandurowicz przed przyjęciem protokołu: mówił, że  odnośnie przyjętego 

przez radę wniosku w sprawie wyjazdu do Warszawy przewodniczący rady nie mówił 

wcześniej , że wyjazd jest uzależniony od zatwierdzenia w planie zagospodarowania 

przestrzennego zapisu o obwodnicy. Rada przyjęła wniosek to proszę go realizować bo 

podejmiemy kolejny. Trzeba najpierw wystosować pismo, że chcemy jechać. 

Radny Sylwester Kacprzak mówił, że dobrze byłoby najpierw wystąpić z pismem do 

ministerstwa, że chcemy pojechać w tej sprawie , spotkać się. Zacznijmy od pisma. 

Przewodniczący rady Paweł Kasica mówił, że taki wniosek został zgłoszony na sesji kiedy 

byli zaproszeni posłowie i  minister infrastruktury, którzy  nie przyjechali na sesję. 

Pan Andrzej Jankowski zaproponował, że złożymy Panu ministrowi propozycję pisemną 

aby przyjechał do nas i zapoznał się z naszymi problemami albo w tym samym piśmie 

zaproponujemy nasz wyjazd do Pana ministra. 

Radny Krzysztof Bandurowicz Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na 

XXVII  sesji RM w Strykowie , odczytał protokół i poinformował, że KUiW nie przyjęła 

wniosków. 

Głosowanie nad protokołem  KUiW: 

Głosowanie: 13 głosów za 

0 głosów przeciw 

0   głosów  wstrzymujących się 

 

Ad. pkt. 13 Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XXVII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  o godz. 11.25 dokonał 

zamknięcia sesji mówiąc: ,,zamykam dwudziestą siódmą sesję Rady Miejskiej w Strykowie ˮ.  

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: Z. Kubiak 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Strykowie                             

Paweł Kasica 

 


